AKHBAR : See Hua Sarawak

TAJUK UTAMA : High Education Dividends, Insurance, And

Education Savings Plan With Many Benefits

TARIKH : 3 December 2024

MUKA SURAT : 3

SENTIMEN : Positif

滅稅股息高獲保險 **教育儲蓄計劃福利**多

国会议员赵俊文表示,将继续 致力於推动教育和儿童福利议

程,确保每个孩子都能跟上社 会发展的步伐。

他日前受邀出席由国家高 的重要资产。 等教育基金局主办的砂拉越世 对孩童未来的深远影响。

他说,教育是父母能给予 规划。 孩子最好的礼物, 不仅塑造孩

教育是最佳投資

"教育是每个孩子的基本

他特别推介国家高等教育 界儿童节嘉年华致词时,强调 基金局的SSPN Prime教育储蓄 我们能够确保孩子们拥有更 教育的重要性和家庭财务规划 计划,并鼓励父母积极参与, 以便更好地为孩子的教育做好 碍。

他说,该计划的主要优势 子的未来,也是奠定成功人生 包括每年高达8000令吉的税 务减免、存款达1000令吉以 上的储户可获免费伊斯兰保险 (Takaful)、具有竞争力的储 蓄股息,以及符合条件的家庭 可获高达1万令吉的匹配赠款、 储蓄由政府担保, 并可申请国 家高等教育基金局的教育贷 款。

他呼吁美里的家长把握这 权利, 也是实现国家未来发展 一机会, 强调教育是为孩子未 来进行的最佳投资。

> "通过明智的财务规划, 多深造的机会, 免受经济阻

培養有知識品德公民

在嘉年华活动上,他向所



美里区国会议员赵俊文(左2)颁奖予儿童节嘉年华活动比赛得奖者时影

"昌明"公民。

有受惠於SSPN储蓄计划的家庭 祉、仁爱与共同责任。 致以祝贺, 并感谢国家高等教 意义深远的活动。

他指出,这一计划符合 有知识、有品德、有责任感的 量。 "昌明大马"的理念,强调福

他希望通过社会各界的共

始。教育是为他们的未来进 育基金局及相关单位促成这项 同努力,为美里的下一代打 行的最佳投资,我呼吁社会各 造最佳成长环境, 使他们成为 界为儿童的教育与发展贡献力

"孩子们的未来从这里开

High Education Dividends, Insurance, And Education Savings Plan With Many Benefits

Miri District MP Zhao Junwen said that he will continue to work to promote education and child welfare agendas to ensure that every child can keep up with the pace of social development.

He was recently invited to speak at the Sarawak World Children's Day Carnival organised by the National Higher Education Fund Board, emphasizing the importance of education and the farreaching impact of family financial planning on children's futures.

Education is the best gift parents can give their children, he said, not only to shape their children's futures, but also to lay the foundation for a successful life.

Education is the best investment "Education is a fundamental right for every child and an important asset for the future development of the country.

He specifically promoted the SSPN Prime Education Savings Program from the National Higher Education Fund and encouraged parents to actively participate in order to better plan for their children's education.

He said the main benefits of the scheme include tax relief of up to RM8,000 per annum, free Takaful for depositors with deposits above RM1,000, competitive savings dividends, and matching grants of up to RM10,000 for eligible families, government-guaranteed savings and the ability to

apply for education loans

from the National Higher Education Fund Board 0 He called on Miri parents to seize this opportunity, emphasizing that education is the best investment for their children's future.

"With smart financial planning, we can ensure that our children have more opportunities to further their education without financial barriers."

Cultivating Knowledge^Virtuous Citizens At the carnival, he congratulated Somiri MP Teo Chun Boon (2nd from left) on the families who have benefited from the SSPN savings scheme, and thanked the National Higher Education Fund Board and related units for making this happen Meaningful event.

He pointed out that the programme is in line with the philosophy of "Bright Malaysia", which emphasises well-being, benevolence and shared responsibility.

He hopes that through the concerted efforts of all sectors of society, the next generation of Miri will be able to create the best environment for them to grow up, so that they can become knowledgeable, virtuous, and responsible "prosperous" citizens.

"Children's futures start here, education is the best investment in their future, and I call on all sectors of society to contribute to children's education and development.